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متن پرسش

سلام علیکم: وقتتون بخیر. استاد گرانقدرم اول از همه بگویم به واسطه شاگردی معارف شما در طی

پنج شش سال احساس حیاتی در خود دارم که قبلا اصلا احساس چنین حیاتی نمی کردم. خدا خیر

دنیا و آخرت به شما عنایت کند. مادر سوالم اینست که چرا به حاج احمد کاظمی شهید می گویند؟

ایشون که در جبهه کشته نشدند.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: شاید بشود اینطور روی این موضوع فکر کرد که آن سردار بزرگ علاوه بر

آنکه سختْ شیمیایی بود و خود بنده در جلسهای که در خدمتشان بودم، میدیدم چگونه بعضاً آثار

شیمیایی ایشان را به لرز میآورد. و از آن مهمتر سرداری که تمام وجودش در تمام طول عمر حتی بعد

از دفاع مقدس در خدمت حضور حماسیِ انقلاب در عالَم بود و در همین راستا هواپیمایشان سقوط

کرد، چه نامی جز شهید برای او برازنده است؟!! کسی که از قبل جایِ مرقد شریف خود را در کنار شهید

خرازی تعن کرده بود. سری به مزار شریف او بزنید و ببینید چه غوغایی بر احوالاتتان جاری میشود

و این جملهی نایبالإمام را در آنجا حسّ کنید که فرمودند: «شهیدان عزیز در زمان حیاتشان با جان

خود وارد میدان دفاع شدند و امروز با هویت معنوی خود از کشور و اسلام دفاع میکنند، بنابراین

دفاع مقدس تمامشدنی نیست و یک حقیقتِ در حال پیشرفت است.»  موفق باشید  


